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ACTA DEL CONSELL D’ESPORTS, QUALITAT DE VIDA I IGUALTAT 

Data: 26 de juny 2018. 18.00h – 20:30h 

Lloc: Seu del Districte de Sants-Montjuïc. Sala de les Cadires Vermelles. C/ Creu Coberta, 104 .  

 
Presideix el Consell de Barri: 
Joan Sanromà,   Conseller d'Esports, Grup municipal Barcelona en Comú 
Jordi Suñé,   Vicepresident del Consell d'Esports 
 
 
Consellers/es: 
Neus de Haro,   Grup Municipal Demòcrata 
Albert Deusedes Conseller Grup Municipal PSC 
David Labrador,  Conseller Grup Municipal C’s 
Josefina Macias, Consellera Grup Municipal CUP 
 
 
Representants d’entitats: 
C.E. APA Poble-sec  
Llop Gestió Esportiva 
Club Ciclista Catalunya-Barcelona 
Federació Taula d’Esports La Marina 
Societat esportiva Mercat Nou Magòria 
Taula d’esports de Sants Hostafrancs i la Bordeta 
 
 
Personal tècnic: 
Maite Bertran   Districte de Sants-Montjuïc 
Maria Rengel   Districte de Sants-Montjuïc 
Elena Molina   Districte de Sants-Montjuïc 
Miquel Angel Valdueza               Districte de Sants-Montjuïc 
 
 
Assistència: 18 persones 
 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació acta Consell d’Esports anterior.  
2. Exposició del projecte del futur Pavelló del c/ Roger 
3. Informació de Magòria en relació al sòl reservat per a instal·lacions esportives 
4. Informació de les diferents activitats per a infants i joves organitzades per la Taula 

d’Esports la Marina i la Taula d’Esports de Sants Hostafrancs i la Bordeta. 
5. Informació de la primera temporada del poliesportiu La Marina. 
6. Torn Obert de paraules.  
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1. Aprovació Acta Consell de barri anterior 
 
En Joan Sanromà inicia la sessió donant la bona tarda, i s’aprova l’acta del Consell d’Esports 
anterior sense esmenes. Es puntualitza que el darrer consell va ser fa un any i sis mesos a causa 
de la baixa de la tècnica d’esports. 
 

 

2. Exposició del projecte del futur Pavelló del c/ Roger. 
 
Miquel Àngel Valdueza exposa el projecte del futur pavelló al Carrer Roger. És una peça on s’està 

acabant de construir el CAP. S’exposa que amb la modificació del Pla especial hi ha una peça 

urbana que passarà a ser pública.  

 

En l’exposició del projecte d’edifici es remarca que hi ha adjunta l’Escola Bressol amb 6 aules. A la 

planta baixa de l’Escola Bressol hi hauran els infants petits, un espai familiar i un pati i a la part de 

dalt hi ha 5 aules per als infants més grans i una terrassa. L’Escola Bressol disposa d’una entrada 

i escala independent al pavelló esportiu. L’entrada serà pel passatge ja que és més segur. 

 

Al poliesportiu s’entrarà pel C/ Roger. Hi haurà una entrada a la planta baixa, amb recepció, 

serveis, distribució de les visites. A mitja planta hi ha els 4 vestuaris i una escala doble, tal i com 

marca la normativa. A la planta de pista hi haurà també un espai per guardar materials diversos 

amb les respectives entrades per a esportistes i públic. És una pista gran per a futbol sala i una 

pista longitudinal per a bàsquet o de voleibol. A la planta de coberta hi haurà panells solars i aigua 

calenta sanitària. El que permetrà que bona part de l’electricitat sigui gratuïta. 

 

Es pregunta pel temps de construcció, al que es respon que no es pot assegurar i que de moment 

es fa es la presentació del projecte, així com tampoc es pot assegurar l’inici d’obres. 

 

Es pregunta pels metres que suposa la superfície de sobre de l’aparcament soterrat. Es confirma 

que són 1.300 metres quadrats.  

 

 

3. Informació de Magòria en relació al sol reservat per a instal·lacions esportives 

 

Miquel Àngel exposa que Magòria fa 2 anys era un solar de la Generalitat, que és qui tenia 

l’obligació de restituir el camp. L’Ajuntament de Barcelona ha signat un conveni amb la Generalitat 

de Catalunya, així  l’Ajuntament disposa d’aquests espais i es planteja fer habitatges, equipaments 

de caràcter sanitari i altres equipaments i d’esports. Es planteja la hipòtesi de regular aquestes 

peces amb la possibilitat que hi pugui haver un pavelló, tot i que és un espai que no es pot soterrar 

gaire, per la presència d’aigües freàtiques.  

 

Es planteja un concurs d’arquitectura previ, d’acord amb la nova llei. Des que es planteja el 

concurs fins que es fa la proposta poden passar al voltant de 8 mesos. 

 

Es matisa que la reserva de sòl per a esport no cal que sigui com es plantejava i per tant, queda 

obert a que els arquitectes puguin presentar diferents alternatives. Es va definir una zona verda i 

habitatges. Així, inicialment estava previst construir planta baixa +7, i ara potser es podria fer 

planta baixa +10, el que permet disposar de més espai.  
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Es posa de relleu que el Districte disposa d’arquitectes que col·laboraran amb les entitats de la 

Taula d’esports del Secretariat per plasmar i deixar palès que lo proposat pel Districte és 

consensuat amb les entitats.  

 

 

4. Informació de les diferents activitats per a infants i joves organitzades per la Taula 
d’Esports la Marina i la Taula d’Esports de Sants, Hostafrancs, Badal i Bordeta  

 

Es dóna la paraula a l’Andreu Farrera perquè exposi les activitats per a infants i joves organitzades 

per la Taula d’Esports de la Marina.  

 

L’Andreu Farrera exposa que la Taula d’esports de la Marina va néixer fa uns 7-8 anys sota el 

paraigües de l’Unió d’entitats i el Pla d’Acció comunitària. La idea era fer un esport comunitari i en 

base amb uns valors de companyonia, equip, en xarxa, hàbits saludables i deixar palès que és 

possible estudiar, jugar, fer esport, etc. Ara són una Federació de Taula d’esports amb 11 entitats:  

 

- Escacs la Cadena: escacs 

- BUC (Barcelona Universitari Club): rugbi 

- Agrupa (Agrupació catalana d’atletisme): atletisme 

- Club esportiu la Marina: Bàsquet 

- Zona Franca futbol club 

- Barcelona Beisbol 

- Asociación Bushinninkiryu 

- El Tamborí 

- Club natació Montjuïc 

- Escola de Futbol Angel Pedraza 

- Ari: Esports dirigits 

 

Pren la paraula la Carolina Sánchez que es presenta com a tècnica comunitària per la Taula 

d’esports de la Marina i presenta a l’Àlex Puertas com a tècnic de suport pel programa Convivim 

esportivament  de l’BE i per tal de gestionar les activitats  extraescolars de la Federació i els 

centres educatius relacionades amb el CONVIVIM ESPORTIVAMENT 

 

Els objectius de la Federació Taula d’esports de la Marina són: 

- Ser agent dinamitzador del barri amb l’esport com a eina lúdica i socieducativa. 

- Promoure hàbits alimentaris saludables i es treballa amb la Taula de Salut Comunitària de 

la Marina.  

- Promoció esportiva com a eina de cohesió i inclusió social: es treballa a les escoles i 

centres d’intervenció social. 

- Visibilitzar esports minoritaris i potenciar-los. 

- Promoció esportiva per la transmissió d’esports 

- Enriquiment del teixit associatiu al barri de la Marina, especialment esportives. 

- Promoure que les entitats que formen part de la Federació fomentin la participació de 

persones amb diversitat funcional, treballar amb la perspectiva de gènere per potenciar a 

les dones en els esports, on són minoritàries i la línia intercultural. 
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Treballen amb diferents actors comunitaris com: Unió d‘entitats de la Marina i la FEEB escoles i 

instituts, Fundació Mans a les Mans, (UEC i Centre Obert del Submarí) Taula d’Infància i 

Adolescència, Taula de Salut comunitària (Gent gran, hàbits saludables i alimentació i atur i salut 

mental), Pla de Barris de la Marina (creació d’un circuït saludable i el procés participatiu per la 

creació de l’skate Parc de la Marina), activitat dels Cooperjocs i a la Nit Jove en què es fa un 

torneig de futbol masculí i femení, mostra d’entitats de la Marina, i amb els comerços dels barris. A 

nivell de comunicació es treballa amb la Marina Viva i amb la Marina Digital.  

 

Es treballa amb la FEEB amb el projecte “convivim esportivament” impulsat per Barcelona Esport 

de l’Ajuntament de Barcelona i que té com a objectiu promocionar la pràctica de l’esport com a 

eina d’inclusió social dels infants i joves. S’ofereix especialment a escoles on l’oferta esportiva és 

molt minoritària o nul·la. Les escoles amb les que s’està treballant són: Escoles Bàrkeno, El 

Polvorí, Enric Granados i Can Clos, Institut Domènech i Montaner i Institut Montjuïc. Pensades per 

a zones del barri de la Marina on les situacions socioeconòmiques són més  complexes. 

 

En Carlos Fernández exposa els projectes que s’estan desenvolupant: 

- Tastets Esportius de la Fundació Mans a les Mans amb dues línies d’intervenció: amb 79 

tastets al Centre Obert Submarí que treballa a la tarda: de l’octubre al desembre del 2017 i 

del gener al juny del 2018. I 10 tastets al UEC al 2018, es fa al matí amb adolescents 

atesos fora de l’institut. 

- Durant aquest curs s’ha fet una sessió per a cada un dels 5 cursos de primària i es deixa 

fora a sisè pel volum d’activitat que tenen els infants. Es feien a la Bàscula on participaven 

unes 8 o 9 entitats i per a cada nivell participaven uns 120 nens de mitjana. Es fa una 

acollida i es divideix l’espai de la Bàscula en 7 o 8 espais, en funció de les activitats 

proposades i els grups van passant i practiquen els diferents esports proposats. La 

intenció és que provin esports minoritaris com beisbol, atletisme, etc. 

- Una secció que és al Matinal Esportiva i que es fa en el marc de la Festa Major. Les 

diferents entitats, al Passeig de la Zona Franca es convida a la gent a que participi dels 

diferents esports. 

- El dia 30 de juny es fa la Festa Major de Sant Cristòfol. 

 

Per al curs vinent els projectes que es presenten són: 

- Trobades Escolars a secundària: 

Es presentarà el projecte als instituts del barri (Lluís Domènech i Montaner i Montjuïc) de 

manera que tots els infants i joves tinguin un dia a la setmana d’esport. 

- Esport Inclusiu amb l’Escola Nostra Escola de Montserrat i les escoles Enric Granados, 

Can Clos, Polvorí )  

- Entrenaments inclusius (Casal d’Acollida i emergències Gatzara) 

- Gestió del Poliesportiu de la Marina 

- Potenciar la inserció laboral i l’apoderament dels joves del Barri (Impuls Jove-Agència de 

Salut Pública de Barcelona). 

 

S’obre un torn de paraules: 

 

1. Joan Sanromà felicita l’activitat de la Taula i encoratja al Poble-sec per a desenvolupar un 

projecte semblant.  

 

2. També es pregunta perquè ha sortit l’Escola Frederic Mistral i es demana en quina mesura 

ha participat l’Ajuntament de l’Hospitalet en aquests projectes. S’haurien de prioritzar els 

centres educatius del Districte. 
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3. Així mateix, es manifesta que no ha quedat fora cap escola del Districte. Es comenta que 

l’any passat si que varen quedar uns 300 infants fora però, que aquest any s’ha fet 

escalonadament i això ha permès incorporar més infants. Es posa de relleu que els infants 

arriben tots junts, no se separen per escoles perquè els infants juguen tots en la mateixa 

plaça.  

Maria Rengel exposa que la idea es donar cabuda a altres escoles del Districte, Pau Vila, 

Tres Pins que tenen infants de la Marina. 

També es posa de relleu que l’Escola d’educació especial de Nostra Senyora de 

Montserrat hi participen infants que no són del barri de la Marina, al que es respon que les 

escoles d’educació especial tenen un àmbit d’actuació més enllà del barri. 

 

4. La consellera Josefina Macias exposa que caldria treure la catalogació d’escola especial i 

d’infants especials, perquè tots els infants són especials i la manera d’integrar és treure el 

qualificatiu d’especial. La Carolina Sánchez respon que està d’acord ja que el llenguatge 

crea realitat i que quan parlen de diversitat funcional es repeteixen els estereotips i que ho 

diu així, Escola d’Educació Especial perquè és el nom de l’escola. S’intenta que els 

projectes siguin el més inclusius possible i per això es parla d’inclusió i no d’integració, 

perquè és la manera de normalitzar i de que no hi hagi diferències. 

 

5. Joan Sanromà pregunta si hi ha un equilibri entre els nens i nenes participants en els 

projectes. La Carolina Sánchez respon que tothom participa per igual i no es fan 

diferències. Així mateix, es respon que a la matinal participen menys nenes, i en general 

les nenes hi participen menys a excepció de la Milla. Quan arriben a l’adolescència deixen 

de participar. 

 
Es dóna la paraula a Joaquim Garreta perquè exposi les activitats per a infants i joves 

organitzades per la Taula d’Esports de Sants, Hostafrancs i La Bordeta (SHB). Aquest és un espai 

d’anàlisi, reflexió i proposició sobre l’esport a Sants, Hostafrancs i La Bordeta. 

 

La Taula és un instrument de participació constituïda al 2010 per diverses entitats esportives del 

Secretariat de SHB i té com a objectiu coordinar aquestes entitats per impulsar actuacions 

conjuntes en l’àmbit esportiu. 

 

La Taula d’esports centra les seves actuacions en 2 eixos principals: 

 

1) Impulsar i participar coordinadament de les activitats esportives de la població en edat 

escolar. 

2) Reivindicar la disposició d’espais esportius suficients i adients per a les activitats de les 

entitats esportives. 

 

Els objectius de la Taula d’Esports de SHB: 

- Reflexionar sobre l’activitat física i la pràctica esportiva en general. 

- Crear una xarxa relacional i de cooperació entre clubs i entitats del territori. 

- Ser una plataforma que proposi i impulsi projectes d’intervenció per a la promoció de 

l’activitat física i l’esport del territori. 

- Disposar de canals comuns i permanents d’informació. 
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Els projectes que s’estan desenvolupant: 

 

1) Som escola, fem esport: desenvolupa un model d’aprenentatge esportiu compartit a 

disposició dels Centres Educatius. Des del curs 2013-14 proposa un ampli ventall 

d’activitats per a infants de 3 a 12 anys a preus reduïts. 

 

Es diferencien dues propostes operatives: 

- Oferta poliesportiva en els centres educatius: permet que els infants puguin accedir a 

una oferta d’activitats esportives dissenyades en funció de la seva edat. Afavoreix un 

itinerari esportiu dins dels centres educatius i en el grup d’escola dels clubs mitjançant 

l’establiment de les següents etapes: de descobriment del cos, iniciació esportiva i 

esportiva. 

- Escoles esportives de les entitats: cada entitat és responsable de la gestió dels grups 

del seu esport. S’ubiquen en equipaments esportius municipals agrupant infants de 

diferents escoles interessades en fer el mateix esport. 

 

S’agraeix a l’Ajuntament de Barcelona que sense la subvenció que reben no seria possible 

desenvolupar aquestes activitats. 

 

En el curs 2017-18 van participar més nens (261) que nenes (170) el que suposa un total 

de 431. Amb un increment respecte el 2016-17 que va ser de 397 infants. Es fa palès la 

menor participació de les noies en les activitats esportives i per això s’han proposat les 

accions que es relaten en el següent punt. 

 

2) Som noies, fem esport. Aquest projecte pretén millorar la pràctica esportiva de les noies, 

posant especial èmfasi en les edats on l’abandonament és més present. Per poder assolir 

aquest objectiu s’han dut a terme les següents actuacions: 

‐ Conèixer a través d’una enquesta les motivacions de les noies de primària i 

secundària per fer activitat esportiva. 

‐ A partir dels resultats de l’enquesta, que està en procés, se’n despendrà: 

o Una proposta d’activitats (promocions específiques) de tast a fer en horari 

escolar i no lectiu. 

o Campanya de comunicació de l’oferta existent. 

o Presència a les xarxes socials sota el hastag #somnoiesfemesport on 

noies famoses, esportistes o no, que incorporen l’esport a la seva vida 

quotidiana a banda, i a més a més, de treballar/estudiar, sortir i divertir-se 

amb els amics i amigues. Aquest és un exemple que pretén arribar a les 

noies amb baixos nivells de pràctica esportiva per engrescar-les en la 

pràctica esportiva. 

 

3) Compartim esport, compartim respecte. Aquest és un projecte d’educació en valors que de 

manera específica i tangible es vol implantar mitjançant la pràctica esportiva. La proposta 

es fonamenta en el compromís de tots els membres de les entitats a potenciar 

comportaments que fomentin el respecte als jugadors/es, entrenadors/es, aficions, famílies 

i àrbitres. 
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L’acció conjunta que es proposa és: 

‐ Els dos equips se situaran en el centre del camp i donaran la mà a l’àrbitre, 

jugadors/es de l’altre equip i a entrenadors/es. 

‐ Jugadors/es, entrenadors/es i àrbitre/a es faran una fotografia conjunta per 

escenificar que comparteixen un mateix esport. 

‐ Els dos equips aplaudiran les aficions agraint-los que els hagin acompanyat i 

mostrat respecte. 

 

4) Campus Poliesportiu de Nadal dins de “som escola, fem  esport”. S’ofereixen diversos 

esports que es poden practicar en un mateix matí. La primera edició es va du a terme el 

Nadal de 2014. La principal característica és que cada modalitat esportiva del programa 

està dirigida/dinamitzada per un monitor/a o més monitors/es de cada una de les entitats 

coorganitzadores. En 2017 es va assolir una participació de 75 infants. L’edició del 2018 

no es va poder realitzar per una inscripció insuficient. 

 

5) Participació a la Fira d’Entitats. 

 
6) Espais de formació 

 

Altres actuacions  que es duen a terme són: 

1. Propostes d’arranjaments, millores o construcció en equipaments esportius. Per pal·liar 

mancances com:  

‐ Pocs i petits espais esportius escolars 

‐ Manca de pavellons  i els existents estan saturats i acaben envaint el camp de la 

Magòria. 

‐ Falta làmina d’aigua per a les activitats aquàtiques 

‐ Necessitat de pistes de petanca de qualitat 

‐ Manca d’espais per altres disciplines: ciclisme, tir amb arc, gimnàstica, ... 

‐ Cal recuperar els camps de futbol 

 

Altres actuacions que es demanden són: 

‐ Projecte Nou Complex Esportiu Magòria per a l’esport organitzat pels clubs. 

‐ Aprofitament i construcció del nou Centre Educatiu a Can Batlló per fer-ne un 

pavelló d’ús compartit (lectiu i no lectiu). 

‐ Pavelló Juan de Sada (o C/ Roger). 

‐ Seguiment i participació en el Pla d’Equipaments de Sants Centre. 

 

2. Demandes de suport a l’esport: 

‐ Cooperació en el Lideratge municipal pel projecte “som escola, fem esport” 

‐ Per la promoció de l’esport femení 

‐ En relació a l’establiment de criteris d’ús dels equipaments esportius. 

‐ Per a la disponibilitat d’Espais de treball i formatius per les entitats: “Casa de 

l’Esport SHB”. 

‐ Suport a la taula a la Recuperació per l’esport del Palau Municipal d’Esports del C/ 

Lleida. 
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Una de les principals voluntats de les entitats de la Taula d’Esports de SHB és: 

“Compartint, sota el lideratge de l’Ajuntament, un mateix model, per aconseguir que els centres 

educatius, les entitats, els clubs i els equipaments esportius treballin coordinadament per gestionar 

una oferta d’activitats consensuada que permeti beneficiar a totes les parts i asseguri a nois i noies 

l’accés a un ventall divers de modalitats esportives”. 

 

S’obre un torn de preguntes: 

 

1. Maite Bertran pregunta sobre la intenció de fer la Casa de l’esport i on. Es respon que es 

visualitza la Magòria amb la instal·lació del camp 11, 7 i el pavelló i les pistes de 

petanques, que estigui al C/ Corral i com que té una fondària d’uns 3 metres de l’antic 

camp, es voldria desenvolupar un projecte arquitectònic perquè  hi hagués una platina del 

camp 11 i a sota vestidors, aules, magatzem, espais d’acollida per fer deures i aules de 

tecnificació necessàries per el desenvolupament de l’esport. Podria ser el Casal de l’esport, 

i s’entén el que hi hagi sigui un espai compartit per tots els esports. 

 

Un altre participant expressa que no s’ha parlat que en aquest espai hi puguin estar Poble-

sec i La Marina que també necessiten un espai com aquest ja que ara mateix van de 

prestat perquè la Taula es pugui reunir. Se’ls respon que ara mateix també hi ha els 

Centres Cívics que deixen sales on poder reunir-se i a al mateixos poliesportius de la 

Marina hi tenen sales a disposició . 

 

De la Taula de Sants, Hostafrancs i La Bordeta es planteja que a Sants és molt necessari 

perquè no tenen cap espai i l’equip de Sants està entrenant a la Zona Franca. Es remarca 

que la Magòria no serà d’ús exclusiu. 

 

Un participant manifesta que un equip de Sants, de rugbi està jugant a la Foixarda i es 

pregunta si se li ha plantejat el poder tenir un espai a la Magòria. Se li respon que aquest 

equip pot preguntar i demanar si necessiten espai a la Magòria. En la mesura que els 

clubs comparteixen espais s’enriqueixen. Es proposa que caldria fer unes jornades de les 

Taules, per compartir i treballar plegats per la promoció de l’esport. 

 

La consellera Neus de Haro posa de relleu la importància d’incentivar a les dones en la 

pràctica de l’esport i convidar a personalitats rellevants, com la Laura Estern, és les millors 

handbolistes del món, que juga al Sabadell i que és natural de La Bordeta. Es posa de 

relleu que cal la visibilització de les dones que fan esport d’elit i que queden invisibilitzades 

en els mitjans de comunicació. També es menciona a una esportista de javelina que és 

també de La Bordeta. Es manifesta que s’està confeccionant una llista de dones 

esportives d’elit per portar-les i que siguin referents de pràctica esportiva entre les noies 

del Districte. També es ressalta com un noi que juga a bàsquet en sub21, anirà al mundial 

a Washington. 

 

 

5. Informació de la 1a temporada del poliesportiu La Marina 

 

Maria Rengel exposa que es va inaugurar al setembre, tot i que al juliol es va fer el Campus. La 

valoració és molt bona, tot i que en una instal·lació esportiva nova les incidències són habituals i 

s’ha d’estar molt pendent, i aquest està funcionant. Ha estat també molt ben acollit per les entitats 

del Districte.  

 



 

  
 

 

 

Districte Sants-Montjuïc 
Direcció Serveis a les Persones 
i al Territori 
Creu Coberta, 104 
08014 Barcelona 
T. 93 2915282 

 

Acta del Consell d’Esports, Qualitat de vida i Igualtat, Sants-Montjuïc, 26 de juny de 2018 9 

 

Les activitats i dades de la primera temporada són: 

- 9 entitats que han fet servir l’equipament amb un ampli ventall d’esports, edats i diferents 

situacions socials. 

- Servei de 648 usuaris. 

- Ocupacions del poliesportiu: 

‐ Club de bàsquet La Marina té una ocupació del 28% de les hores. 

‐ Casal de Sant Cristòfol de gent gran disposa del 19% de les hores. 

‐ Bolei Barça ocupa el 18% de les hores 

‐ Handbol: 16% 

‐ Escola Montserrat: 5% 

‐ Minoritari és l’ús de Tamborí, per Serveis Socials i un projecte d’un grup de dansa. 

 

- S’han recollit diverses peticions d’activitats puntuals. No s’han acceptat aquelles que 

podien malmetre el terra. 

- L’èxit suposa que tenen més demandes. 

- La voluntat del Districte és que sigui de gestió cívica i la Federació de la Taula d’esports 

de La Marina és qui engloba les entitats d’esports del barri. La previsió és  començar l’any 

que ve amb aquesta gestió..  

 

 

6. Torn de paraules 

 

 

Comentari/pregunta Resposta 

Es manifesta que hi ha algunes deficiències de 

defecte de construcció al poliesportiu de la 

Marina, com el tema de que el vestuari s’omple 

d’aigua perquè hi ha poc pendent i l’aigua de la 

dutxa va cap al vestidor. El comentari és amb 

l’objectiu que en la propera construcció no torni a 

passar. 

Maria Rengel respon que cal anar molt 

pendent de la construcció i dels arquitectes. 

Es pregunta quan s’assolirà l’arranjament dels 

vestuaris de l’equipament de l’Espanya Industrial 

Maria Rengel manifesta que no se sap 

encara. Hi ha una reunió al juliol per analitzar 

què es fa i com. 

Possibilitat d’adequar la sortida d’emergència del 

poliesportiu de La Marina 

Maria Rengel remarca que el projecte està 

validat segons marca la normativa. El que no 

se sap és com variarà amb la incorporació de 

la piscina. 

Es planteja que mentre el 60% de les persones 

usuàries de les Piscines Picornell siguin de La 

Marina no es construirà la piscina del poliesportiu 

de La Marina. Es manifesta que les piscines 

Picornell són deficitàries i reduir les persones 

usuàries suposaria incrementar el dèficit i inclús 

el seu tancament, per tant, ara mateix s’està 

incentivant que la gent vagi a la piscina Picornell. 

És un equipament que costa molt de mantenir.  Si 

realment es vol incentivar l’ús de les piscines 

Picornell caldria millorar el transport per arribar-

hi, entre d’altres. 

Joan Sanromà manifesta que es preveu un 

increment de població d’unes 25.000 

persones a La Marina, per tant, aquesta 

necessitat hi serà. 
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Comentari/pregunta Resposta 

Es manifesta que en un Consell de Barri la Laura 

va dir que durant aquest mandant es donarien els 

plànols de la piscina, i que es convidaria a tothom 

de La Marina per poder opinar sobre la 

possibilitat de fer una sortida d’emergència 

adaptada.  

Joan Sanromà manifesta que no sap res i que 

preguntarà a veure com està la situació, però 

que en aquest mandat segur que no serà. 

En Josep Beltran manifesta que s’està parlant 

d’unes instal·lacions per a uns esports que ja 

tenen equipaments. Es demana a la Taula 

d’Esports i a l’Ajuntament de Barcelona que 

recolzin la necessitat de crear una escola i un 

circuït de ciclisme, ja que en aquests moments no 

n’hi ha cap a la ciutat quan aquesta té un milió i 

mig d’habitants i un Districte, com el de Sants-

Montjuïc, amb 168.000 habitants. Calen aquestes 

instal·lacions per a aquelles persones que es 

vulguin dedicar a l’esport i per a aquelles que 

optin per la bicicleta com a mode de transport 

urbà. Es posa de relleu que ciutats més petites 

com Terrassa o Sant Boi ja les tenen i que no es 

pot pretendre civisme en l’ús dels carrils bici si 

això no s’aprèn des de petits. També es posa de 

relleu que no hi ha cap ciclista d’elit que sigui de 

Barcelona per les dificultats que existeixen a 

l’hora de practicar aquest esport.  

Maria Rengel respon que queda recollit en 

acta aquesta demanda. 

 

 

 

Sense més comentaris es dóna per finalitzada la sessió. 

 

 


